
PROTOKÓŁ NR 43/2017 

Z OBRAD XLIII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 29 MARCA 2017 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk   

- Dyrektorzy szkół w Gminie Sochaczew 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego 

4. Podjęcie uchwały w sprawie sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Sochaczew 

5. Pojęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz I klas szkół podstawowych , dla 

których gmina jest organem prowadzącym 

6. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie 

Gminy Sochaczew przez inne niż Gmina Sochaczew osoby prawne i osoby fizyczne , 

a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania udzielonej 

dotacji . 

7. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sochaczew  w 2017 roku 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego  dla terenu we wsiach Altanka i Bronisławy  

9. Przyjęcie protokołu z obrad XLI i XLII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy Sochaczew z działalności między sesjami 

11. Sprawy różne 

12. Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Gminy Sochaczew  

 



AD. 1 

Obrady XXXV Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz.  10.10 

W obradach wzięło udział  14 radnych , co stanowi quorum                                                             

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zaproponował aby na 

początku obrad głos zabrał dzielnicowy  

 Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  

Dzielnicowy w Gminie Sochaczew poprosił o przekazanie wszystkim mieszkańcom 

informacji  o obowiązku oznakowania budynków numerami porządkowymi . W przypadku 

uporczywego unikania oznakowania budynku będzie wdrożone postępowanie mandatowe. 

Kontrole rozpoczną sie od lipca 2017 roku 

 

AD. 3 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Cieślak o przedstawienie projektów uchwał 

dotyczących spraw oświatowych 

Pani Cieślak poinformowała , ze na sesji podejmowane będą 3 uchwały oświatowe , dwie 

uchwały , które były po poprzedniej sesji wysłane do Kuratorium i Związków Zawodowych  

w celu zaopiniowania i uchwała dotycząca kryteriów przyjmowania do szkół gminnych 

Pani Cieślak przedstawiła projekt uchwały w sprawie sieci szkół podstawowych 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałe Nr XLIII/176/2027 w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

 

AD. 4  

Pani Cieślak Bogusława przedstawiła projekt uchwały w sprawie sieci oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  



WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/177/2017 w sprawie 

sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Sochaczew 

AD. 5 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Dyrektor GZEAS o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie kryteriów naboru do szkół gminnych  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały o udzielenie głosu poprosiła Pani Jadwiga Wódka - 

Przewodnicząca Komisji Oświatowej i życzyła Dyrektorom , aby do szkół było tak dużo 

chętnych , aby te kryteria naboru stosować  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/178/2017 w sprawie 

określenia kryteriów rekrutacji do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz  I klas szkół podstawowych , dla których Gmina Sochaczew jest organem 

prowadzącym 

 

AD. 6 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli . 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska wyjaśniła , że gmina ma obowiązek udzielenia 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli , które funkcjonują na terenie gminy Sochaczew. 

Na terenie gminy funkcjonuje przedszkole " Słoneczko " , które ma udzielaną dotację w 

wysokości 75 %  kosztów funkcjonowania przedszkola publicznego w Nowej Suchej , czyli w 

gminie podobnej do Gminy Sochaczew . Koszty funkcjonowania przedszkola publicznego w 

gminie Sochaczew są niższe niż koszty funkcjonowania przedszkola w mieście . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

 



WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/179/2017 w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Sochaczew przez inne niż 

Gmina Sochaczew osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystywania udzielonej dotacji  

 

AD. 7 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi w 2017 roku  

Pani Józefa Offerczak zapytała , czy w gminie Sochaczew są zabezpieczone pieniądze na 

sterylizację bezdomnych kotów , bo w innych gminach takie środki przekazywane są 

mieszkańcom , którzy sterylizują swoje zwierzęta i dzięki temu bezdomnych zwierząt jest 

mniej   

Pani Elżbieta Maciejska zapytała , gdzie ma zgłosić problem z psami jeśli minęła już godzina 

16,00  , bo ten Pan , który na terenie gminy Sochaczew zajmuje się odławianiem bezdomnych 

zwierząt  nie chce przyjmować zleceń od sołtysów  

Pan Wójt poinformował , aby dzwonić do Pani Anety Ćwiklińskiej lub bezpośrednio do niego 

, bo problemy z psami są duże , zwierzęta te są często chore i wymagają opieki lekarskiej . 

Gmina Sochaczew ma podpisane 3 umowy , gdzie może dostarczać bezdomne zwierzęta , po 

wcześniejszym ich wyleczeniu . Za pobyt zwierząt bezdomnych w schroniskach gmina musi 

płacić . Pan Wójt wyjaśnił , że na dzień dzisiejszy gmina nie podejmuje się sterylizacji 

zwierząt , w posiadaniu których są mieszkańcy gminy 

- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych na 13 obecnych w czasie głosowania  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/180 / 2017 w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Sochaczew 2017 roku 

 

AD. 8 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wachowską Zofię o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy  



- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych - za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/181 /2017 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  dla terenu we wsiach Altanka I Bronisławy .  

 

AD. 9 

Protokół z obrad XLIII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie . 

 

AD. 11 

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pani Wódka Jadwiga podziękowała Panu Wójtowi i Panu Dyrektorowi Ćwiklińskiemu za 

uporządkowanie działki  w Gawłowie 

Pani Borek Dorota podziękowała Panu Dyrektorowi GZGK za połatanie dziur w drodze na 

Kożuszkach i za wyczyszczenie rowów  . 

Pan Murawski Sławomir  poinformował , że od roku , kiedy oznakowano drzewa do wycięcia 

przy drodze w Chodakówku nic się nie dzieje  

Pani Górecka Hanna zapytała , kto odpowiada za wyczyszczenie krzaków przy drodze 

powiatowej , bo krzaki tak się rozrosły , że nie widać lamp . W powiecie poinformowano , że 

za wszystkie lampy na terenie gminy odpowiada gmina i powinni powycinać krzaki przy 

lampach   

Pan Jan Wojda poprosił o ustawienie znaku ograniczającego prędkośc do 30 km. / godz, przy 

drodze koło kościoła w Kątach  

Pan Krakowiak Gabriel poparł wniosek złożony przez Pana Wojdę i zasugerował , że jeszcze 

lepiej byłoby ustawić tam spowalniacze . 

Pan Krakowiak zwrócił uwagę na  niszczenie dróg przez wyjeżdżające na drogi ciągniki 

rolnicze , które wyciągają na drogi ziemię . 

Pani Borek Dorota poprosiła Pana Wójta , aby uczulił pracowników , aby odpowiadali na 

pisma , bo ludzie pytają w jakim czasie powinni otrzymać odpowiedź na złożone pismo. Pani 

Borek poprosiła Pana Wójta o pomoc w wykonaniu chodnika przy drodze powiatowej w 

Zosinie , bo zaczyna się wiosna  a ta drogą jeździ dużo samochodów do MARSA  i jest 

niebezpiecznie tam iść . 



Pani Jadwiga Wódka zwróciła uwagę na pojawiających się oszustów podszywających się pod 

służby weterynaryjne , którzy wyłudzają pieniądze nakładając kary za wypuszczanie drobiu . 

Pan Sejdak stwierdził , że należy reagować na pojawiające się dzikie zwierzęta , bo Kola 

Łowieckie nic w tej sprawie nie robią  

Pani Misiak Dominika zaproponowała , aby do oceny szkody wyrządzonej przez dzikie 

zwierzęta nie jechał sam przedstawiciel Koła Łowieckiego , ale razem z pracownikiem z 

gminy , aby spisać protokół i działać na korzyść mieszkańca    

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby podczas remontu budynku Urzędu uw 

zględnić remont schodów , bo wyglądają strasznie . 

AD. 12 

Obrady XLIII Sesji Rady Gminy  zakończono o godz. 12.00 

 

 

      Protokółowała      PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz      RADY GMINY SOCHACZEW 

        CZESŁAW ĆWIKLIŃSKI 


